

臺北醫學大學營養學院國際頂尖期刊論文獎勵辦法

Taipei Medical University College of Nutrition Top International Journal Articles Award Regulations

110年02月23日營養學院院務會議新訂通過
Formulated and approved on February 23, 2021 by the College of Nutrition College Affairs Meeting
110年05月26日營養學院院務會議修正通過
Revised on May 26, 2020 by the College of Nutrition College Affairs Meeting

第一條 (目的)

Article I (Purpose)

本學院為提昇學術研究水準，鼓勵教師發表高影響係數(Impact Factor)學術論文，特訂定「臺北醫學大學營養學院國際頂尖期刊論文獎勵辦法」(以下簡稱本辦法)，以獎勵該年度已刊登或已有galley proof(校樣本)之學術期刊論文。

To improve the level of academic research, the Taipei Medical University College of Nutrition Top International Journal Articles Award Regulations (hereinafter referred to as the Regulations) are formulated to encourage teachers to publish high impact factor academic articles by rewarding articles that are published in academic journals or that are in galley proof (school sample) in the current academic year.

第二條 (申請資格)

Article II (Application Qualifications)

凡本學院專任教師其研究成果以本校名義發表於SCI或SSCI期刊，且該篇論文為第一作者或通訊作者，始得提出申請。

Only full-time teachers of the College whose research results are published in SCI or SSCI journals under the name of TMU and who are the first author or corresponding author of the article may apply.

第三條 (審核小組及審查方式)

Article III (Review Team and Review Method)

由學院主管組成審核小組，院長為召集人，依本辦法進行審核。

A review team shall be formed comprising the executives of the College. The Dean of College shall be the convener. The review shall be conducted in accordance with the Regulations.

第四條 (獎勵指標)

Article IV (Award Index)

- 一、每人申請以3篇當年發表之論文(original article)為限，且每篇以獎勵1人次為限。
 1. Each applicant shall be limited to 3 original articles published in the current year, and only one person shall be award for each article.
- 二、第一作者及通訊作者皆須以本校名義發表。若僅第一作者或通訊作者以本校名義發表，其獎勵金額折半計算。
 2. The first author and corresponding author shall both publish the article under the name of TMU. If only the first author or the corresponding author published the article under the name of the TMU, the award amount shall be halved.
- 三、每篇論文若有兩位(含)以上之第一或通訊作者，獎勵金額皆乘以0.8計算。
 3. For each article that has two or more first or corresponding authors, the award amount for the article shall be multiplied by 0.8.
- 四、為獎勵國際合作，與國外機構合作發表之論文，外加30%獎勵金。
 4. To reward international cooperation, articles from collaboration with international organizations shall receive an additional bonus amount of 30%.
- 五、申請者需填具申請表一份，並檢附相關論文抽印本或校樣本(galley proof)於每年1月向學院提出申請(以學院公告日期為準)。總獎勵金額如超過該年度預算，則每件獎勵金額按比例刪減。
 5. Applicants shall be required to submit an application form together with offprint or galley proof of the relevant articles to the College in January each year (the date shall be as announced by the College) If the total award amount exceeds the annual budget, the amount of each award shall be reduced proportionally.
- 六、獎勵金以核發申請人所領導之團隊或實驗室研究計畫經費之方式發給。
 6. A grant will be provided to the research team or projects led by applicants who have passed the review.

第五條 (獎勵標準)

Article V (Award Standard)

每篇論文依 SCI 論文影響係數(Impact Factor)給予獎勵：

Each article shall be awarded in accordance with the Impact Factor of the SCI article:

影響係數(IF) Impact Factor (IF)	核發實驗室計畫經費(元) Award Amount (NT\$)
$10 \leq IF < 15$	10,000
$15 \leq IF < 20$	20,000
$20 \leq IF$	30,000

第六條 (核決權限)

Article VI (Decisional authority)

本辦法經院務會議通過後公告施行；修正時亦同。

The Regulations are implemented upon approval by the College Affairs Meeting; the same procedures shall apply to amendments.

<input type="checkbox"/> 10 < IF ≤ 15, 獎勵金 1 萬元 Award amount of NT\$10,000 <input type="checkbox"/> 15 < IF ≤ 20, 獎勵金 2 萬元 Award amount of NT\$20,000. <input type="checkbox"/> 20 < IF, 獎勵金 3 萬元 Award amount of NT\$30,000.	<input type="checkbox"/> 僅第一或通訊以本校名義發表(獎勵金 *0.5) Only the first author or the corresponding author published under the name of TMU (Award amount*0.5) <input type="checkbox"/> Co-authorship (獎勵金 Award amount*0.8) <input type="checkbox"/> International collaboration (獎勵金 Award amount *1.3)
10. 核定金額 Approved amount :	

申請人 Applicant : _____ (簽章 Signature)

日期 Date : _____ 年(yy) _____ 月(mm) _____ 日(dd)

單位主管簽章 Department Director : _____ (簽章 Signature)

日期 Date : _____ 年(yy) _____ 月(mm) _____ 日(dd)